
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Θεσσαλονίκη, 08/12/2020 
 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων 
 
 
ΘΕΜΑ: «Διαμαρτυρία Ιατρικών Επαγγελματικών Ενώσεων» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Εντονότατη δυσαρέσκεια και απογοήτευση έχει προκαλέσει στον ιατρικό κόσμο η 
απόφαση της Κυβέρνησης να αποκλείσει τους Ιδιώτες Ιατρούς από την έκτακτη 
οικονομική ενίσχυση, που ανακοίνωσε για διάφορους επαγγελματικούς κλάδους 
επιστημόνων, λόγω κορωνοϊού (π.χ. μηχανικοί, δικηγόροι κλπ), όταν, λόγω των 
περιορισμών που οι Αρχές και η ευσυνειδησία επιβάλλουν, οι επισκέψεις στα ιατρεία 
έχουν σχεδόν μηδενιστεί και προβλέπονται μόνον για έκτακτα και σοβαρά περιστατικά. 
Οι ίδιοι, βέβαια, συνεχίζουν να επιβαρύνονται με τα τρέχοντα έξοδα διατήρησης της 
επαγγελματικής τους στέγης (ενοίκια, αμοιβές προσωπικού, λογαριασμοί, ασφαλιστικές 
εισφορές κλπ), όπως, επίσης, και με το αυξημένο κόστος δαπάνης για υγειονομικό 
υλικό (περισσότερα μετρά ατομικής προστασίας, συσκευές απολύμανσης κλπ), 
προκειμένου για την ασφαλή λειτουργία των ιατρείων τους και την άρτια φροντίδα 
όποιων περιστατικών είναι απαραίτητο να εξεταστούν εκεί. Επιπλέον, οι ανωτέρω ιατροί 
δίνουν συνέχεια τηλεφωνικές οδηγίες ή εκτιμούν εξ αποστάσεως εργαστηριακές 
εξετάσεις, χωρίς καμία αμοιβή. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Σε ποιες ενέργειες προτίθεσθε να προβείτε, ως ελάχιστη αναγνώριση, προκειμένου να 
αρθεί η αδικία σε βάρος του ιατρικού κόσμου, ο οποίος βρίσκεται στην πρώτη γραμμή 
της μάχης με τον κορωνοϊό και στην κρίσιμη αυτή συγκυρία, κρατάει ανοιχτά τα ιατρεία, 
ανταποκρινόμενος στο αίτημα της Πολιτείας για στήριξη του συστήματος Υγείας και του 
πολίτη; 
 

Ο ερωτών Βουλευτής 
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